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Abstract (en)
The invention relates to a directional valve (10) for compressed air, having a supply connection (72), at least one consumer connection (24) and at
least one vent connection (74). A one-way restrictor is fitted between the vent connection (74) and the consumer connection (24) in order to prevent
the consumer from being unintentionally acted upon if a dynamic pressure occurs during the venting. The one-way restrictor is fitted directly in the
housing (48) of the directional valve (10) transversely to the bore of its spool (14), as a result of which a simple, compact and space-saving design
and arrangement of the one-way restrictor is obtained. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Wegeventil (10) für Druckluft mit einem Zulaufanschluß (72), wenigstens einem Verbraucheranschluß (24) und wenigstens
einem Entlüftungsanschluß (74). Zwischen dem Entlüftungsanschluß (74) und dem Verbraucheranschluß (24) ist ein Drosselrückschlagventil
eingebaut, um zu verhindern, daß beim Auftreten eines Staudruckes in der Entlüftung der Verbraucher ungewollt beaufschlagt wird. Das
Drosselrückschlagventil ist direkt im Gehäuse (48) des Wegeventils (10) quer zur Bohrung seines Steuerschiebers (14) eingebaut, wodurch eine
einfache, kompakte und platzsparende Ausbildung und Anordnung des Drosselrückschlagventiles erreicht wird. <IMAGE>
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